
Rada Gminy w Waśniowie 

 

Protokół nr XVII/2019 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie 

odbytego w dniu 22.04.2020 r. 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie. 

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2020 o godz. 16:50, a zakończono o godz. 17:41 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Buczkowski 

2. Janusz Bugajski 

3. Mirosław Chamera 

4. Krzysztof Chojnacki 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Łukasz Pawłowski 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył siedemnaste posiedzenie 

Rady Gminy, drugie tegoroczne. Przypomniał, iż przerwa w obradowaniu trwała od sesji 11 

lutego 2020 r. i była spowodowana panującą pandemią koronawirusa. Jednak dzisiaj 

konieczne są do rozpatrzenia projekty uchwał, które trzeba rozpatrzeć przy zachowaniu 

wszystkich środków ostrożności. 

Przewodniczący poprosił o sprawdzenie quorum. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne, 

gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 14 Radnych.  

Przewodniczący powitał obecnych na posiedzeniu Wójta Gminy Krzysztofa 

Gajewskiego, Skarbnik Bogumiłę Bugaj oraz radnych.  

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przypomniał, iż porządek obrad został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie, a także był omawiany na komisjach tematycznych w dniu 

dzisiejszym. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie porządku obrad. Zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 - 2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2020 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr XIII/76/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 9 października 2019 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych  

w zakresie udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z tytułu najmu, 

dzierżawy lub użytkowania, przypadających Gminie Waśniów lub jej jednostkom 

organizacyjnym za okres stanu zagrożenia epidemicznego lub epidemii z powodu 

COVID-19 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Waśniów, Gmina Waśniów 

stanowiącej własność Gminy oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 474 o pow. 

0,02ha 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych na własność Gminy Waśniów 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

w sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania na dostawę energii elektrycznej 

w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. w ramach grupy zakupowej energii 

elektrycznej, której Liderem Staropolskiej Grupy Zakupowej jest Powiat 

Starachowicki 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w Waśniowie 

nr VIII/51/2019 z dnia 06.06.2019 roku w sprawie dopłaty do taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny 

jednostek paliwa w Gminie Waśniów na rok szkolny 2019/2020 

15. Sprawy różne 

16. Zakończenie obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, 



Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Porządek obrad zostały przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący przypomniał, iż protokół z poprzedniej sesji został zwyczajowo 

wyłożony przed rozpoczęciem obrad oraz był dostępny do wglądu w Biurze Rady Gminy. 

Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał protokół pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

Wójt Gminy dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań wykonanych  

w czasie pomiędzy sesjami, poruszył m.in. następujące kwestie: 

- epidemia koronawirusa - od połowy marca zaczął się okres izolacji i działań, związanych  

z epidemią SARS-CoV-2, koronawirusa, który wymusił wprowadzenie pewnych zasad 

funkcjonowania administracji. 17.03.20 powołano sztab decydujący o działaniach samorządu 

– Zespół ds. monitorowania zagrożeń związanych z koronawirusem, w którego w skład 

wchodzą:  

 Koordynator - Sekretarz Gminy p. Joanna Zajączkowska, 

 Wójt Gminy Waśniów, 

2. Członkowie: 

 Kierownik Referatu Technicznego - p. Marek Kołodziński, 

 Skarbnik Gminy Waśniów - p. Bogumiła Bugaj, 

 Kierownik GOPS - p. Janina Kamińska, 

 Kierownik CUW - p. Iwona Wiśniewska, 

 Kierownik GZOZ - p. Renata Lipka, 

 Pracownik odpowiedzialny za sprawy Obrony Cywilnej i Zarządzania Kryzysowego 

w Gminie - p. Jacek Barański. 

Zespół spotyka się bardzo często, zdarzały się dni, gdy robił to kilka razy dziennie. Zajmuje 

się rozporządzeniami i dyrektywami przychodzącymi od strony rządowej przez Wojewodę, 



służby sanitarne i służby związane z funkcjonowaniem jednostek samorządu terytorialnego. 

Zajmuje się wszystkimi sprawami związanymi z obostrzeniami – informowanie mieszkańców 

o zakazie wychodzenia, nauczanie zdalne w szkołach itd. Mieli dużo pracy w związku  

z osobami, które wracały do kraju, a także systemem synchronizacji informacji, 

współdziałania ze służbami, takimi jak: sanepid, policja, straż pożarna itd. Nagrano apel, 

który następnie mieszkańcom ogłaszano, dzięki wozom strażackim. W instytucjach, sklepach, 

ośrodkach zdrowia, aptekach, bankach, innych miejscach, w których ludzie muszą 

funkcjonować, zostały rozpowszechnione plakaty z informacjami dotyczącymi zasad 

bezpieczeństwa i postępowania na wypadek, gdyby coś się działo. Podkreślił, że mieszkańcy 

postępowali i postępują w sposób właściwy oraz odpowiedzialny. Przypadki wymagające 

działań administracji czy policji były indywidualne.  

Wójt podziękował całej kadrze kierowniczej i pracownikom za zaangażowanie się we 

wszystkie działania. Urząd funkcjonuje normalnie, nie było nawet jednego dnia przestoju  

w pracy, jednak obowiązują pewne obostrzenia, które dotyczą ograniczenia dostępu 

interesantów do pomieszczeń – nie wchodzą oni do urzędu, ale wszystkie prace, które dotyczą 

spraw administracyjnych, dowodów, USC itd. są realizowane, osoby są obsługiwane. 

Niektórzy składają wnioski drogą internetową, ale został utworzony w urzędzie punkt między 

wejściami, gdzie osoba pełniąca dyżur, będąc w odpowiednim zabezpieczeniu, przyjmuje 

interesantów. Dwa razy w ciągu dnia pracownicy mają mierzoną temperaturę, a przebywający 

w terenie są odpowiednio zabezpieczeni, aby potem nie wpłynąć negatywnie na pozostały 

zasób kadry. Wszystkie prace trwają normalnie: projekty wykonywania inwestycji, 

przygotowanie dróg, przetargów. Podziękował wszystkim pracownikom, funkcjonariuszom 

policji, strażakom oraz dyrektorom szkół.  Zorganizowano spotkania, aby przekazywać 

wiedzę i informacje na temat programów, prowadzenia zdalnego nauczania, a także 

pozyskiwania sprzętu informatycznego. Na dzień dzisiejszy wydano ok. 40 000 zł  

z Zarządzania Kryzysowego na kombinezony, maski, rękawiczki, przyłbice, środki 

dezynfekujące, utworzenie kwarantanny w trzech miejscach, a także środki czystości, pościel, 

kołdry, poduszki itd. dla osób, które zwracały się do Urzędu. Zaopatrzono schronisko św. 

Alberta w Nowym Skoszynie w żywność i środki ochrony indywidualnej – mieszkańcy  

i pracownicy są odpowiednio zabezpieczeni, a schronisko jest zamknięte dla osób 

postronnych. 23.04.2020 r. płyny odkażające, dezynfekujące, rękawiczki, maski i przyłbice 

dla uzupełnienia personelu. 24.04.2020 r. będzie dostarczone 3 000 maseczek, kolejne 3 000 

28.04.2020 r. Po negocjacjach cenowych zakupiono je od producentów z Ostrowca Św. 

maseczki o dobrej klasie (materiałowe, wielokrotnego użytku). 

Analizowali liczbę mieszkańców poszczególnych miejscowości i poszczególnych domów.  

W tym celu wykorzystano składane przez mieszkańców deklaracje o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – bazują na deklaracjach i sprawdzają dane  

z ewidencją ludności oraz GOPS-em. Są pewne rozbieżności, dlatego konieczne jest 

uszczelnienie systemu nie tylko przekazywania maseczek, ale i również ustawy śmieciowej. 

Wójt dodał, iż chcą dostarczyć maseczki do każdego domu przy udziale wszystkich 

pracowników Urzędu, kierowców, a także osób bezrobotnych. Cena maseczki wynosi 5,50 zł 

z VAT-em, koszt wszystkich maseczek to 33 000 zł. Na wcześniejsze zabezpieczenia wydali 

kwotę ok. 40 000 zł, natomiast w budżecie zapisana jest kwota 107 000 zł, na tzw. rezerwie, 



przeznaczona na Zarządzanie Kryzysowe. Łącznie będzie to kwota wydatkowa w granicach 

73 000 zł.  

Ośrodki Zdrowia otrzymały również pomoc z Ministerstwa Zdrowia czy od strony rządowej.  

są to duże ilości, np. 6 kombinezonów, kilka litrów płynu dezynfekującego, 100 rękawiczek 

nitrylowych czy maseczek. Pozostałe rzeczy do zabezpieczenia normalnego funkcjonowania 

GZOZ zakupuje z własnych środków. Były prowadzone również rozmowy  

z przedsiębiorcami, podmiotami gospodarczymi, instytucjami – wszystkie te podmioty 

dostosowały się do wymogów i obostrzeń (np. zachowanie odległości, używanie rękawiczek, 

korzystanie z przyłbic czy maseczek ochronnych). Było to sprawdzane nie tylko przez Gminę, 

ale i również przez sanepid i policję.  

W pewnym momencie w Gminie było 48 osób przebywających na kwarantannach 

domowych. Konsekwentnie sprawdzano wszystkie osoby, które przebywały w miejscach 

zamieszkania. Oprócz pouczeń nie było drastycznych spraw, niektórzy byli przywracani do 

porządku, musieli się dostosować do okresu pobytu w domu. Na dzień dzisiejszy na 

kwarantannie jest 12 osób. Nie było przypadków negatywnych. Szpital otrzymał od Gminy 

kombinezony i maseczki na kwotę 8 300 zł – prosił ich o pomoc w trybie pilnym, tuż po 

ogłoszeniu pandemii. Obecnie przedsiębiorcy, firmy, instytucje, stowarzyszenia przekazują 

więcej sprzętu, szpital otrzymał również pokaźne pieniądze ze strony NFZ-u, Urzędu 

Marszałkowskiego i innych źródeł wsparcia. Wójt uważa, że na dzisiaj zagrożenia  

w funkcjonowaniu szpitala nie ma, natomiast różne sytuacje, o których można było 

przeczytać w prasie czy usłyszeć w radio, miały miejsce.  

- przed świętami dostarczono ok. 30 ton żywności dzięki wszystkim pracownikom urzędu,  

w szczególności GOPS-u, ale też kierowcom, którzy dowożą uczniów, Wójt osobiście 

również się zaangażował. Paczki żywieniowe otrzymało 1029 osób (480 środowisk), które są 

w rejestrze potrzebujących. Produkty spożywcze pochodzą z Programu Operacyjnego Pomoc 

Żywnościowa, który realizuje Bank Żywności.  

- wystąpiono z wnioskiem o zdalne nauczanie w szkołach i sprzęt komputerowy dla uczniów - 

27.03.2020 ogłoszono przetarg (60 000 zł) na zakup sprzętu komputerowego dla uczniów, 

którzy ich nie posiadają lub mają ograniczoną dostępność korzystania z Internetu. Otrzymano 

wstępną deklarację z Ministerstwa Cyfryzacji na dostęp ucznia do Internetu, ogłosili pełną 

procedurą przetargową. Zgłosiło się 12 firm, wybrano firmę, która jest najtańsza. Trafią do 

nich fabrycznie nowe laptopy firmy Asus wyposażone w głośniki i kamerę, z dwuletnią 

gwarancją i dostępem do Office365. Przekazali 10 komputerów z wyposażeniem do szkoły  

w Waśniowie, 8 do Mominy, 6 do Nowego Skoszyna i 6 do Boleszyna.  

Gmina uczestniczyła również w akcji „Komputer dla ucznia” organizowanej przez Radio 

Ostrowiec. Pracownicy Urzędu przekazali część sprawnego sprzętu, część sprzętu 

wygospodarowano w Urzędzie (5 jednostek). Radio przekazało 2 laptopy, 2 tablety oraz 3 

komputery, które dostosowano do nowego oprogramowania – również ten sprzęt zostanie 

przekazany dzieciom, w rodzinach wielodzietnych. Stosowna lista potrzebujących została 

przygotowana dzięki pomocy dyrektorów oraz zgłoszeniom radnych i sołtysów. 

Prawdopodobnie sprzęt zostanie przekazany w następnym tygodniu. Przekazanie sprzętu 

używanego będzie nieodpłatne i na własność, natomiast laptopy są wypożyczane od 

dyrektorów szkół na okres roku szkolnego, potem wracają i mogą być użyczane uczniom. 



- Program Technologie Informacyjno-Komunikacyjne – 2 szkoły złożyły wnioski. Szkoła  

w Nowym Skoszynie, jest na 7. miejscu na 12 szkół, które dostaną sprzęt. Drugi wniosek 

szkoła w Boleszynie, jest na 24. miejscu i jest na liście rezerwowej. Szkoły mogą być 

doposażone w dodatkowe zestawy komputerowe do pracowni informatycznej, monitory 

interaktywne, remont sieci, podłogi interaktywne, wyposażone biurka, stoliki, zaopatrzenie  

w pomoce robotyki. Wartość projektu w Nowym Skoszynie to prawie 340 000 zł, natomiast 

w Boleszynie jest to 330 000 zł. Bez udziału własnego, tylko wyposażenie obiektu. 

- boiska szkolne – w Nowym Skoszynie jest w trakcie odbioru technicznego  (nawierzchnia 

poliuretanowa, oświetlenie LED, fotowoltaika), w ramach tego projektu zostanie również do 

końca maja zakupiony dodatkowy sprzęt. Odbiór będzie zakończony prawdopodobnie do 

31.05.2020 r. Boisko w Boleszynie będzie zrealizowane do 30.06.2020 r. (termin został 

przesunięty ze względu na koronawirusa i inne przeszkody). 

- pani Skarbnik mówiła o wpływach, środkach wpisanych do budżetu; 

- Wójt podziękował redakcji Radia Ostrowiec za przekazanie sprzętu. Jest wartościowy, 

będzie służył uczniom.  

- Związek Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego wystąpił z wnioskiem do premiera  

o przesunięcie wyborów prezydenckich. Gminy nie są w stanie w sposób prawidłowy  

i bezpieczny przygotować wyborów, a także stwierdzają, że głosowanie korespondencyjne 

jest prawie w całości związane z procedurami  prowadzonymi przez urzędy – znacząco 

utrudnione będzie pobieranie zaświadczenia o prawie głosowania lub miejscu stałego pobytu 

czy wydawanie karty do głosowania, poważne wątpliwości budzi również procedura 

dopisywania wyborców do spisu wyborców, bo jest to rzecz praktycznie niemożliwa w tym 

stanie prawnym. Proponowany korespondencyjny sposób wyborów w tak krótkim czasie 

naraża na ich nieprawidłowe przygotowanie i przeprowadzenie. Ta metoda angażuje także 

wiele osób, narażając ich na utratę zdrowia czy życia.  

- drogi – uruchomiona jest procedura przetargowa na drogi: Mirogonowice-Jeżów (1200m), 

Sławęcice (900m), Nosów-Kotarszyn (1180m). Cena kosztorysowa wynosi 3 200 000 zł, 60% 

dofinansowania. Starają się dostać większe pieniądze, ponieważ są na prawie przedostatnim 

miejscu w województwie świętokrzyskim, jeżeli o chodzi o dochody własne. W następnym 

tygodniu firma rozpocznie prace na odcinku drogi powiatowej Pękosławice-Nosów, 2 

odcinki,  

- trwa odbiór boiska w Nowym Skoszynie – pozostały sprawy kosmetyczne, z własnych 

środków robią najazd, zabezpieczenie i przepust drogowy dla udrożnienia ciągu najazdowego, 

a boisko w Boleszynie będzie wykonane z aneksem, do 30.06.2020 r.  

- wykonano przystanki autobusowe w miejscowości Boleszyn Rudy, Kotarszyn, Boksyce, 

Czażów Drugi, Śnieżkowice. 

- informacja od Wojewody dotycząca nadzoru nad jednostkami samorządu terytorialnego  

i Rady Gminy - nie ma żadnych spraw dotyczących podejmowanych przez Gminę uchwał, nie 

ma „wzruszenia” prawa, zawarte są tam jedynie sprawy, które były uzupełniane z racji 

uchwał.  

- Państwowa Agencja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, w związku z tym trudnym 

dla funkcjonowania administracji okresie, zwróciła się do Gminy z prośbą o wyeliminowanie 

lub ograniczenie sprzedaży alkoholu w godz. 22:00-06:00. Wójt poinformował, iż w Gminie 



nie ma działalności gospodarczych, które pracowałaby powyżej 21:00. Stacja paliw 

funkcjonuje w nocy do 22
00

 lub 23
00

; 

- zagrożenie suszowe - została powołana komisja do oszacowania szkód związanych z suszą, 

w tej chwili nie ma jeszcze dużego problemu, ale są pewne sygnały. Zagrożenie dla upraw  

i sadów stanowią również przymrozki. Nie wiedzą, jak to może być, mają zachować 

szczególną ostrożność w związku z oszacowaniem szkód, które miałaby miejsce, ponieważ 

obowiązują obostrzenia dotyczące epidemii koronawirusa. Czas na realizację zadania to 60 

dni od chwili zgłoszenia wniosku.  

- PKS zawiesiło wszystkie kursy w zezwoleniach na wykonywania krajowego transportu 

drogowego, autobysy kursują jak w dniach wolnych lub w okresie świątecznym, niektóre są 

całkowicie zawieszone. Swoje kursy ograniczyła również firma Trans-Katrina. 

Spraw jest bardzo dużo, wiele z nich wymaga dużego zaangażowania pracowników. 

Podziękował za skrupulatność i odpowiedzialność. Pracują w pełnym składzie, robią 

wszystko, co jest możliwe do zrealizowania. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 – 2024 

Obrady opuścił Wójt Krzysztof Gajewski 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/97/2019 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 - 2024.  

Ze względu na problemy techniczne, Przewodniczący zapytał radnego Tadeusza 

Buczkowskiego czy jest za przyjęciem projektu uchwały, czy jest przeciw czy się 

wstrzymuje.  

Radny T. Buczkowski odpowiedział iż, jest za przyjęciem projektu uchwały, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2020 rok 



Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany przez panią 

Skarbnik na komisjach tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr XIII/76/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 9 października 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/76/2019 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 9 października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Na obrady powrócił Wójt Krzysztof Gajewski 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych  

w zakresie udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z tytułu najmu, 

dzierżawy lub użytkowania, przypadających Gminie Waśniów lub jej jednostkom 

organizacyjnym za okres stanu zagrożenia epidemicznego lub epidemii z powodu 

COVID-19 



Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

Zgłosił się Wójt, który podkreślił, iż wszystkie mechanizmy, które przyjęli w uchwale, 

dają poczucie, że to, co jest możliwe w ramach ustawy, daje szansę wszystkim wystąpić na 

wniosek, jeżeli chodzi o ordynację podatkową, która daje możliwość wydłużenia, 

przesunięcia, częściowego umorzenia lub całkowitego w przypadku szczególnych spraw, 

które dotknęły tą chorobą, żeby podjąć te właściwe kroki dla poszczególnych podmiotów na 

terenie Gminy. Bardzo szczegółowo analizowali wszystkie sprawy związane z czynszami, 

dzierżawą. Wójt podkreślił, że czynszów najmu jest bardzo niewiele, są tylko dwa podmioty 

działające na majątku gminnym. Dlatego podejmują treść uchwały, dającej możliwość 

udzielania form wsparcia dla potrzebujących. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych w zakresie 

udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z tytułu najmu, dzierżawy lub 

użytkowania, przypadających Gminie Waśniów lub jej jednostkom organizacyjnym za okres 

stanu zagrożenia epidemicznego lub epidemii z powodu COVID-19.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Waśniów, Gmina Waśniów stanowiącej 

własność Gminy oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 474 o pow. 0,02ha 

 Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany przez Wójta 

na komisjach tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Waśniów, Gmina Waśniów stanowiącej własność Gminy 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 474 o pow. 0,02ha.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych na własność Gminy Waśniów 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych na własność Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania na dostawę energii 

elektrycznej w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. w ramach grupy zakupowej 

energii elektrycznej, której Liderem Staropolskiej Grupy Zakupowej jest Powiat 

Starachowicki 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiał pan Wójt na 

komisjach tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

w sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania na dostawę energii elektrycznej w 

okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. w ramach grupy zakupowej energii elektrycznej, 

której Liderem Staropolskiej Grupy Zakupowej jest Powiat Starachowicki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy  

w Waśniowie nr VIII/51/2019 z dnia 06.06.2019 roku w sprawie dopłaty do taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

Zgłosił się pan Wójt, który dodał, iż dotyczy to wszystkich grup odbiorców – czyli 

grup I, II, III. Kwota obniżona do 1,00 zł/brutto będzie obowiązywać od 01.05.2020 r. do 

02.07.2020 r. Dotyczy to wszystkich mieszkańców Gminy. Kompensata kosztów związanych 

z analogicznie porównywanym okresem z roku ubiegłego to 120 000 zł jako indywidualne 

wsparcie dla wszystkich zmieszkańców wiązane z sytuacją w kraju. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w Waśniowie nr 

VIII/51/2019 z dnia 06.06.2019 roku w sprawie dopłaty do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny 

jednostek paliwa w Gminie Waśniów na rok szkolny 2019/2020 

Przewodniczący poinformował, że projekt był szeroko omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny jednostek 

paliwa w Gminie Waśniów na rok szkolny 2019/2020.  

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Bugajski 

 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Przypomniał, iż termin składania 

oświadczeń majątkowych przez radnych to 30.04.2020 r., składane są one w Biurze Obsługi 

Rady. Na chwilę obecną wpłynęły 3 oświadczenia majątkowe. Poprosił radnych  

o nieodkładanie tego na ostatnią chwilę, gdyż musi je zweryfikować i odesłać do Urzędu 

Skarbowego. 

Zgłosił się Wójt, który podziękował wszystkim kierownikom, pracownikom, 

dyrektorom szkół, policji, strażakom, sołtysom oraz radnym za włączenie się w pomoc  

w zaopatrzeniu w leki czy żywność. Starali się docierać do osób samotnych  

i chorych. Działa sąsiedzka pomoc, wsparcie ludzi, którzy pomagają sobie wzajemnie, 

dostarczają zakupy. Gmina również pomagała gdzie mogła przez strażaków. Zaapelowali  do 

sąsiadów, gdyby była taka potrzeba. Wiele osób zareagowało i objęło pomocą. To jest bardzo 

ważne, istotne ponieważ oznacza, że nie zostają oni sami, nie są oni obojętni na to co 

dotknęło i dotyczy wszystkich. Dodał, iż życzeniem wszystkich jest, aby można było to 

wszystko w jakiś sposób opanować i żeby to jak najszybciej minęło. Wójt podziękował 

każdemu bez wyjątku - ludzie czują się bezpieczni, ponieważ mogą na nich liczyć, co daje 

poczucie odpowiedzialności. Podziękował mieszkańcom za zachowanie rygorów, ponieważ 

według osób z zewnątrz, które oceniają placówki, sklepy itd., jest dobrze. Apele w kościołach 

czy informacje docierające w różny sposób do mieszkańców dają poczucie 

odpowiedzialności.  

 

Ad. 16. Zakończenie obrad 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji – z uwagi na 

obecną sytuację będą starali się kondensować wszystkie projekty, aby spotykać się 

najrzadziej. Są jednak sytuacje, kiedy jest to konieczne, gdyż ustawa nie zwalnia od 

działalności finansowej, a pani Skarbnik musi opierać się o decyzje Rady i nie ma 

możliwości, żeby się nie spotykali. Będą starali się kondensować i spotykać nie narażając, 

w miarę możliwości, siebie i osób postronnych. Następnie Przewodniczący podziękował za 

obecność i zamknął siedemnaste posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. Obrady zakończono 

o 17:41 . 

 

Przygotowała:  Przewodniczył: 

Anna Dudek  Mirosław Chamera 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


